
Protokół Nr XLVl11/2018
z XLVlll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego

w dniu 28 sierpnia 2018 r.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska o godzinie 17:25 otworzyła XLVlll seqę Rady
Powiatu Pruszkowskiego witając wszystkich przybyłych: Radnych, Starostę, Zarząd Powiatu
Pruszkowskiego, Skarbnika Powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu,
szefów służb, inspekcji i straży, naczelników wydziałów i biur starostwa, wszystkich gości,
a także przedstawicieli mediów.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska oświadczyła, że zgodnie z listą obecności
w posiedzeniu uczestniczy 24 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego
27 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji(w trakcie
obrad dołączyły radna Emilia Wróblewska oraz radna Karolina Gawkowska). Listy obecności
radnych oraz gości stanowią załączniki nr l i2 do niniejszego protokołu). Obrady odbyły
się w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie, przy ul. Drzymały 30. Tym samym wyczerpany
został pkt l i 2 porządku obrad.

ad. 3

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem są w/z/osk/
do porzcldku obrad.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że porządek obrad został
przesłany wraz z materiałami i poprosiła o ewentualne wnioski do porządku.

Proponowany porządek obrad XLVlll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego:
1. otwarcie XI.VIII sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Wnioski do porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XLVll seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
5. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansową Powiatu

Pruszkowskiego /BR-567/18/.
Podjęcie uchwali' zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2018 /BR-568/18/.
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia spółkom wodnym dotacji celowych z budżetu Powiatu
Pruszkowskiego, trybu postępowania w sprawie udzielenia tych dotacji i sposobu ich
rozliczenia
/BR-569/18/.

8. Podjęcie uchwali' w sprawie powierzenia Gminie Brwinów prowadzenia zadań publicznych
z zakresu zimowego utrzymania nawierzchni dróg i chodników, ścieżek rowerowych oraz
ciągów pieszo-rowerowych na drogach powiatowych na terenie Gminy Brwinów /BR-570/18/.

9. PocUęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów
szkół prowadzonych przez Powiat Pruszkowski/BR-571/18/.

10. Podjęcie uchwali' w sprawie zasad udzielania stypendiów dla uczniów /BR-572/18/.
11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn. ,,Podniesienie

kompetencji kluczowych uczniów oraz rozwq indywidualnego podejścia do ucznia, zwłaszcza
ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi w szkołach Powiatu Pruszkowskiego
(L.O. im. T. Kościuszki w Pruszkowie, L.O. im. T. Zana w Pruszkowie oraz w Zespole Szkół
Ogólnokształcących i Sportowych w Pruszkowie)" w ramach Działania 10.1 Kształcenie
i rozwój dzieci i młodzieży Poddziałanie ]0.1.1 Edukacja ogólna (w tym w szkołach
zawodowych) Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego
2014-2020 /BR-573/18/.

12. Informaqa Nr 40/2018 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 25 lipca 2018
roku do 8 sierpnia 2018 roku /BR-574/18/.
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13. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych

14. Komunikaty Przewodniczącą Rady Powiatu.
15. Zamknięcie obrad.

Członek Zarządu Mirosław Chmielewski zgłosił dwa wnioski o włączenie do porządku
obrad punktów:

1) Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej

nr 3127W ul. Przejazd w Brwinowie, gmina Brwinów jej dotychczasowej kategorii
/BR-576/18/.

2) Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej nr 3113W
ul. Targowej w Opaczy Małej, gmina Michałowice jej dotychczasowej kategorii

/BR-577/18/.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Osiński zgłosił dwa wnioski
o włączenie do porządku obrad punktów:

1) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-578/18/.

2) Po(ujęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-579/18/.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie wniosek o wniesienie do
porządku obrad po punkcie 8 punktu: podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi

powiatowej nr 3127W -- ul. Przejazd w Brwinowie, gmina Brwinów jej dotychczasowej

kategorii
/BR-576/18/.

Wyniki głosowania
ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienny:

ZA (24)

Mariusz Baranowski, Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak,
Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski,
Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Edward Walczak, Michał Walewski, Urszula Wojciechowska,
Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska

NnOBECN1 (3)

Karolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Emilia Wróblewska

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że porządek obrad został

uzupełniony o punkt: podjęcie uchwali' w sprawie pozbawienia odcinka drogi
powiatowej nr 3127W -- ul. Przejazd w Brwinowie, gmina Brwinów jej dotychczasowej
kategorii /BR-576/18/.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie wniosek o wniesienie do

porządku obrad po punkcie 9 nowego porządku obrad punktu: podjęcie uchwały
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w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej nr 31 13W ul. Targowej w Opaczy Małej,
gmina Michałowice jej dotychczasowej kategorii/BR-577/18/.

Wyniki głosowania

ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĄ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (24)

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Maksym Gołaś, Magdalena Karpiniak,
Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski,
Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smoleńska, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Edward Walczak, Michał Walewski, Urszula Wojciechowska,
Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska

NIEOBECNI (3)
Karolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Emilia Wróblewska

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt: podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia odcinka drogi
powiatowej nr 3113W -- ul. Targowej w Opaczy Małej, gmina Michałowice jej
dotychczasowej kategorii/ BR-577/1 8/.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie wniosek o wniesienie do
porządku obrad po punkcie 13 nowego porządku obrad punktu: podjęcie uchwały w sprawie

rozpatrzenia skargi/BR-578/18/.

Wyniki głosowania

ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienny:
ZA (24)

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Maksym Gołaś, Magdalena Karpiniak,
Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski,
Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Edward Walczak, Michał Walewski, Urszula Wojciechowska,
Aurelia Zalewski, Zdzisława Zielińska

NIEOBECNI (3)

Karolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Emilia Wróblewska

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt: podjęcie uchwali' w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-578/18/.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie wniosek o wniesienie do
porządku obrad po punkcie 14 nowego porządku obrad punktu: podjęcie uchwały w sprawie

rozpatrzenia skargi/BR-579/18/.
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Wyniki głosowania

ZA: 24, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienny:
ZA (24)

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak,
Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski,
Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława
S;liwińska, Artur świercz, Edward Walczak, Michał Walewski, Urszula Wojciechowska,

Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska

NIEOBECNI (3)

Karolina Gawkowska, Grzegorz Jastrzębski, Emilia Wróblewska

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt: podjęcie uchwali' w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-579/18/.

Porzadek obrad XLVlll sesji DO zmianach

l
2.

3.

4.

5

6.

7.

Otwarcie XLVlll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Stwierdzenie quorum.
Wnioski do porządku obrad

Przyjęcie protokołu z XLVll seq i Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletnią prognozy finansowej Powiatu

Pruszkowskiego /BR-567/18/.

PocUęcie uchwały zmienidącd uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu

Pruszkowskiego na rok 2018 /BR-568/18/.

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia spółkom wodnym dotacji celowych z budżetu Powiatu
Pruszkowskiego, trybu postępowania w sprawie udzielenia tych dotacji i sposobu ich
rozliczenia /BR-569/18/.

Podjęcie uchwali' w sprawie powierzenia Gminie Brwinów prowadzenia zadań publicznych
z zakresu zimowego utrzymania nawierzchni dróg i chodników, ścieżek rowerowych oraz
ciągów pieszo-rowerowych na drogach powiatowych na terenie Gminy Brwinów /BR-570/18/.
Podjęcie uchwali' w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatową nr 3 127W ul. Przejazd
w Brwinowie, gmina Btwinów jej dotychczasowej kategorii/BR-576/18/.
Podjęcie uchwali' w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatową nr 3 1 13W -- ul. Targowej

w Opaczy Małej, gmina Michałowice jej dotychczasowej kategorii/BR-577/18/.

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów
szkół prowadzonych przez Powiat Pruszkowski/BR-571/18/.
Podjęcie uchwali' w sprawie zasad udzielania stypendiów dla uczniów /BR-572/18/.
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn. ,,Podniesienie

kompetenc] i kluczowych uczniów oraz rozwoj indywidualnego podejścia do ucznia, zwłaszcza
ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi w szkołach Powiatu Pruszkowskiego

(LO im. T. Kościuszki w Pruszkowie, LO im. T. Zana w Pruszkowie oraz w Zespole Szkół
Ogólnokształcących i Sportowych w Pruszkowie)" w ramach Działania 10.1 Kształcenie
i rozwój dzieci i młodzieży Poddziałanie 10.1.1 Edukac:ja ogólna (w tym w szkołach

8.

9.

10

11

12

13
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zawodowych) Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
2014-2020 /BR-573/18/.

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-578/18/.
Podjęcie uchwali' w sprawie rozpatrzenia skargi/BR-579/18/.

Informacja Nr 40/2018 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 25 lipca 2018

roku do 8 sierpnia 2018 roku /BR-574/18/.
InterpelacŁje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.

Komunikaty Przewodniczącej Rady Powiatu.

Zamknięcie obrad.

Programu Mazowieckiego

14

15

16

17

18

19

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 3 i przystąpiła do realizacji
punktu 4.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
jest: pr Jęc/e p/ ofoko/u z XZI'77 seĘ// 7?ady Pow/a/u Pruszkowskiego. Przewodnicząca Rady
Maria Makowska poinformowała, że do Biura Rady wpłynął wniosek o rozwinięcie
wypowiedzi radną Zdzisławy Zielińskiel, który został uwzględniony.

4ad

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że w związku z brakiem innych
uwag i nie odnotowując głosu sprzeciwu protokół z XLVll sesji Rady Powiatu
Pruszkowskiego został przyjęty.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 4 i przystąpiła do realizacji
punktu 5.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
les\l podjęcie uchwał zmieniajcłcej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy $nansowel
/'ow/a/u Pruszkowsk/ego /B.R-5ó7//&' Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do
protokołu.

ad 5

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zwróciła się do starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Starosta Maksym Gołoś omówić projekt uchwały, przedstawił uzasadnienie i zgłosił
autopoprawkę.

Skarbnik Lidia Truszkowska omówiła autopoprawkę. Członek Zarządu Mirosław
Chmielewski uzupełnił wypowiedź Skarbnik Lidii Truszkowskiej .

Przewodnicząca Rady Maria Makowska otworzyła dyskuqę.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła o opinie komigi merytorycznych

Opinie komisji
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Katarzyna Klimaszewska odczytała opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BR-567/18 został przez członków komisji zaopiniowany
pozytywnie.

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Mirosława odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-567/18 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

O godz. 17:40 do obrad dołączyła radna Emilia Wróblewska

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę zmieniającą
uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego /BR-567/18/.

W trakcie głosowania radna Katarzyna Klimaszewska poprosiła o 5 minut przerwy.

O godz. 17:45 Przewodnicząca Rady Maria Makowska ogłosiła 5 minut przerwy.

O godz. 17:45 do obrad dołączyła radna Karolina Gawkowska

O godz. 17:55 Przewodnicząca Rady Maria Makowska wznowiła obrady

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła o anulowania głosowania rozpoczętego
przed przerwą.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę zmieniającą
uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego /BR-567/18/
wraz z autopoprawkę.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĄ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 9, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienny:
ZA (16)
Mariusz Baranowski, Zdzisław Brzeziński, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Agnieszka
Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza,
Elżbieta Smolińska, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Edward Walczak, Urszula
Wojciechowska, Emilia Wróblewska, Zdzisława Zielińska
BlŁAK GŁOSU (IO)
Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Mirosław Chmielewski, Karolina Gawkowska, Maksym
Gołoś, Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Monika Sawicka, Michał Walewski,
Aurelia Zalewska

NIEOBECNI (1)
Grzegorz Jastrzębski

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwała nr XLV111/415/2018
Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniająca uchwałę w sprawie w sprawie wieloletniej
prognozy Hlnansowej Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 4 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 5 i przystąpiła do realizacji
punktu 6.
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ad. 6

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
]es\\ podjęcie uchwctĘ zlnienidącej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowsk/ego na rok 20/8 /BR-5ó8//8/ Projekt uchwały stanowi załącznik

nr 5 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zwróciła się do członka Zarządu Zdzisława
Brzezińskiego z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Członek Zarządu Zdzisław Brzeziński poprosił skarbnik Powiatu Lidia Truszkowską
o omówienie projektu uchwały.

Skarbnik Lidia Truszkowska omówiła projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę

Przewodnicząca Rady Maria Makowska otworzyła dyskugę.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskuqę.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła o opinie komigi merytorycznych

Opinie Komisji:

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Katarzyna Klimaszewska odczytała opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BR-568/18 został przez członków komiqi zaopiniowany
pozytywnie.

Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Emilia Wróblewska
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-568/18 został przez członków komigi
zaopmiowany pozytywnie.

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego Administracji i Prawa
Magdalena Beyer odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-568/18 został przez
członków komigi zaopiniowany pozytywnie.

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Mirosława Sliwińska
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-568/18 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Artur Swiercz odczytał opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BR-568/18 został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę zmieniającą
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2018 /BR-568/18/
wraz z autopoprawka.

Wyniki głosowania

ZA: 25, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĄ SIĘ: O, BRAK Gł.OSU: O, NJEOBECNl: 2
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Wyniki imienny:

ZA (25)
Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak,
Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski,
Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława
śliwińska, Artur świercz, Edward Walczak, Michał Walewski, Urszula Wojciechowska,

Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska

BRAK GŁOSU (1)
Karolina Gawkowska

NIEOBECNI (1)

Grzegorz Jastrzębski

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwała nr XLV111/416/20]8
Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu
Powiatu Pruszkowskiego na rok 20]8 została podjęta. Uchwała stanowi załącznik
nr 6 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowski zamknęła punkt 6 i przeszła do punktu 7

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
Ses\l podjęcie ucl'twab w sprawie udzielenia spółkom wodnym dotacji celowych z budżetu
Powiatu Pruszkowskiego, trybu postępowania w sprcxwie udzielenia tych dotacji i sposobu ich

roz/ićzenfa /B.R-.5ó9V/8/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

ad 7

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła starostę Maksyma Gołosia
o omówienie projektu uchwały.

Starosta Maksym Gołoś poprosił o omówienie projektu uchwały członka Zarządu Mirosława
Chmielewskiego.

Członek Zarządu Mirosław Chmielewski omówić projekt uchwały i przedstawił
uzasadnienie.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska otworzyła dyskugę

$( dy$bp$ii pd4iął wzięła: radna Elżbieta Smolińska, która wyraziła zadowolenie
z kontynuowania współpracy Powiatu ze spółkami wodnymi.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska w związku z brakiem innych zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła o opinię komigę merytoryczną

Opinia Komisji
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Przewodnicząca Komisji Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Magdalena Karpiniak
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-569/18 został przez członków komiqi
zaopmiowany pozytywnie.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie
udzielenia spółkom wodnym dotacji celowych z budżetu Powiatu Pruszkowskiego, trybu
postępowania w sprawie udzielenia tych dotacji i sposobu ich rozliczenia /BR-569/18/.

Wyniki głosowania
ZA: 26, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: l

WynikijmjenDę!
ZA (26)
Mariusz Baranowski, Mlagdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś,
Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska,
Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta
Smolińska, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Edward Walczak, Michał Walewski, Urszula
Wojciechowska, Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Jastrzębski

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwala nr XLVl11/417/2018
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie udzielenia spółkom wodnym dotacji celowych
z budżetu Powiatu Pruszkowskiego, trybu postępowania w sprawie udzielenia tych
dotacji i sposobu ich rozliczenia została podjęta. Uchwała stanowi załącznik
nr 8 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 7 i przeszła do punktu 8

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
les\: po(#ęcie uchwali w sprawie powierzenia Gminie Brwinów prowadzenia zadań
publicznych z zakresu zimowego utrzymclnia nawierzchni dróg i chodników, ścieżek
rowerowych oraz ciqgów pieszo-rowerowych na drogach powiatowych na terenie Gtniny
.B/w/nów /Bl?-s7aF/8/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

8ad

Przewodnicząca Rady Maria
o omówienie projektu uchwały.

Makowska poprosiła starostę Maksyma Gołosia

Starosta Maksym Gołoś poprosił o omówienie projektu uchwały członka Zarządu Mirosława
Chmielewskiego.

Członek Zarządu Mirosław Chmielewski omówić projekt uchwały i przedstawił
uzasadnienie.

Przewodnicząca Rady Maria Mlakowska otworzyła dyskugę.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła

dyskugę.
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Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła o opinie komisji merytorycznych

Opinie Komisji:

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Katarzyna Klimaszewska odczytała opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BR-570/18 został przez członków komiqi zaopiniowany
pozytywnie.

Przewodnicząca Komisji Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Emilia Wróblewska
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-570/18 został przez członków komiqi
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie
powierzenia Gminie Brwinów prowadzenia zadań publicznych z zakresu zimowego
utrzymania nawierzchni dróg i chodników, ścieżek rowerowych oraz ciągów pieszo-
rowerowych na drogach powiatowych na terenie Gminy Brwinów /BR-570/18/.

Wyniki imienne
ZA (25)
Mariusz Baranowski, Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś,
Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska,
Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta
Smolińska, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Edward Walczak, Michał Walewski, Urszula
Wojciechowska, Emilia Wróblewska, Zdzisława Zielińska
BRAK GŁOSU (1)
Aurelia Zalewska

NIEOBECNI (1)
Grzegorz Jastrzębski

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwała nr XLVl11/418/2018
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie powierzenia Gminie Brwinów prowadzenia
zadań publicznych z zakresu zimowego utrzymania nawierzchni dróg i chodników,
ścieżek rowerowych oraz ciągów pieszo-rowerowych na drogach powiatowych na terenie
Gminy Brwinów została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 8 i przeszła do punktu 9

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
iesll podjęcie uchwali w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej
nr 3127W ul. Przejazd w Brwinowie, gmina Brwinów jej doQchczasowej kategorii

/B.R-57ó//8/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 1 1 do protokołu.

ad 9

Przewodnicząca Rady Maria
o omówienie projektu uchwały.

Makowska poprosiła starostę Maksyma Gołosia

Starosta Maksym Gołoś poprosił o szczegółowe omówienie projektu uchwały członka
Zarządy Mirosława Chmielewskiego.

Członek Zarządu Mirosław Chmielewski omówić projekt uchwały i przedstawił
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uzasadnienie

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska otworzyła dyskugę.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskuqę.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła o opinię komigę merytoryczną

OI)mia Komisji:

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Administracji i Prawa
Magdalena Beyer odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-576/18 został przez
członków komisji zaopiniowany pozytywnie.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie
pozbawienia odcinka drogi powiatowej nr 3127W ul. Przejazd w Brwinowie, gmina
Brwinów jej dotychczasowej kategorii/BR-576/18/.

Wyniki głosowania
ZA: 25, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: l

Wyniki imienny:
ZA (25)
Mariusz Baranowski, Magdalena Bayer, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Maria
Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołaś, Magdalena Karpiniak,
Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski,
Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Edward Walczak, Michał Walewski, Urszula Wojciechowska,
Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
BRAK GŁOSU (1)
Ewa Borodzicz

NIEOBECNI (1)
Grzegorz Jastrzębski

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwała nr XLV111/419/2018
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej
nr 3127W -- ul. Przejazd w Brwinowie, gmina Brwinów jej dotychczasowej kategorii
została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 9 i przeszła do punktu lO

ad. lO

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
]esl: podjęcie ucl'twab w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej
rtr 3113W ut. Targowej w Opaczy Mclłej, gmina Michałowice jel dotychczasowej kategorii
/BR-577//8Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła starostę Maksyma Gołosia
o omówienie projektu uchwały.

Starosta Maksym Gołoś poprosił o omówienie projektu uchwały członka Zarządu Mirosława
Chmielewskiego.
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Członek Zarządu Mirosław Chmielewski omówić projekt uchwały i przedstawił
uzasadnienie.

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska otworzyła dyskuqę.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła o opinię komigę merytoryczną

Ooinia Komisji

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Administracji i Prawa
Magdalena Beyer odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-577/18 został przez
członków komigi zaopiniowany pozytywnie.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie
pozbawienia odcinka drogi powiatowej nr 3113W -- ul. Targowej w Opaczy Małej, gmina

Michałowice jej dotychczasowej kategorii/BR-577/18/.

Wyniki głosowania

ZA: 25, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: l

Wyniki imienny:
ZA (25)

Mariusz Baranowski, Magdalena Bayer, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Maria
Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak,
Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski,
Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława
Sliwińska, Artur Swiercz, Edward Walczak, Michał Walewski, Urszula Wojciechowska,
Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska

BRAK GŁOSU (1)
Ewa Borodzicz

NIEOBECNI (1)

Grzegorz Jastrzębski

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwała nr XLVl11/420/2018
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej
nr 3113W -- ul. Targowej w Opaczy Małej, gmina Michałowice jej dotychczasowej
kategorii została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 1 0 i przeszła do punktu ll

ad. ll
Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
ies\\ podjęcie ucttwab w sprawie przgęcia Programu wspierania edukacji uzdolnionych
uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Pruszkowski/BR-571/18/. Pto\€kt ucktwiak'y
stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

str. 12



Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła starostę Maksyma Gołosia
o omówienie projektu uchwały.

Starosta Maksym Gołoś omówić projekt uchwały i przedstawił uzasadnienie

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska otworzyła dyskuqę.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskuqę.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła o opinię komigę merytoryczną.

Opinia Komisji:

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Mirosława Sliwińska
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-571/18 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie

przyjęcia Programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół prowadzonych przez
Powiat Pruszkowski/BR-571/18/.

Wyniki głosowania

ZA: 25, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI

Wyniki imienny:

ZA (25)
Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Maria
Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś, Magdalena Karpiniak,
Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski,
Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta Smolińska, Mirosława
śliwińska, Artur świercz, Edward Walczak, Michał Walewski, Urszula Wojciechowska,
Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska

BRAK GŁOSU (1)
Ewa Borodzicz

NIEOBECNI (1)

Grzegorz Jastrzębski

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwała nr XLV111/421/2018
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie przyjęcia Programu wspierania edukacji
uzdolnionych uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Pruszkowski została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 1 1 i przeszła do punktu 12

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
les\. podjęcie uchwał w sprawie zasad udzielania sWpendiów dla uczniów /BR-572/18/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

ad ]2

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła starostę Maksyma Gołosia
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o omówienie projektu uchwały.

Starosta Maksym Gołoś omówić projekt uchwały i przedstawił uzasadnienie

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska otworzyła dyskugę

W dyskugi udział wziął: radny Stanisław Dymura

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła dyskusję

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła o opinie komige merytoryczne

Ot)inie Komisji:

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Katarzyna Klimaszewska odczytała opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BR-572/18 został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie.

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Mirosława Sliwińska
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-572/18 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie zasad

udzielania stypendiów dla uczniów /BR-572/18/.

Wyniki głosowania

ZA: 26, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: l
Wyniki imienny!

ZA (26)
Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś,
Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska,

Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta
Smolińska, Mirosława Sliwińska, Artur S;wiersz, Edward Walczak, Michał Walewski, Urszula

Wojciechowska, Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Jastrzębski

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwała nr XLV111/422/2018
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie zasad udzielania stypendiów dla uczniów
została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 12 i przeszła do punktu 13

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
Sesll podjęcie uchwał w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn. ,,Podniesienie
kompetencji kluczowych uczniów orclz rozw(b indywidtŁatnego podejścia do uczttia, zwłaszczct
ze specjalnymi potrzebami edukacgYWmi w szkołach Powiatu Pruszkowskiego
(LO im. T. Kościuszki w Pruszkowie, LO im. T. Zona w Pruszkowie oraz w Zespole Szkół

ad 13
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Ogólnokształccłcych i Sportowych w Pruszkowiey' w ramach Działania 10. 1 Kształcenie
i rozwój dzieci i młodzieży Poddziałanie 10.1.1 Edukacja ogólna (w tym w szkołach
zawodowych) Regionalnego Programu Operacgnego Województwa Mazowieckiego
20/4-2020 /B.R-573//8/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria
o omówienie projektu uchwały.

Makowska poprosiła starostę Maksyma Gołosia

Starosta Maksym Gołoś omówić projekt uchwały i przedstawił uzasadnienie

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska otworzyła dyskuqę.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła o opinie komige merytoryczne

Opinie Komisji:

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Katarzyna Klimaszewska odczytała opinię
stwierdzając, że projekt uchwały BR-573/18 został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie.

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Mirosława Sliwińska
odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BR-573/18 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie
zatwierdzenia do realizacji projektu pn. ,,Podniesienie kompetencji kluczowych uczniów oraz
rozwój indywidualnego podejścia do ucznia, zwłaszcza ze specjalnymi potrzebami
edukacyjnymi w szkołach Powiatu Pruszkowskiego (LO im. T. Kościuszki w Pruszkowie,
LO im. T. Zana w Pruszkowie oraz w Zespole Szkół Ogólnokształcących i Sportowych
w Pruszkowie)" w ramach Działania 10.1 Kształcenie i rozw(8 dzieci i młodzieży
Poddziałanie 10.1.1 Edukacja ogólna (w tym w szkołach zawodowych) Regionalnego
Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego 2014-2020 /BR-573/18/.

Wyniki głosowania
ZA: 25, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: l

Wyniki imienny:
ZA (25)
Mariusz Baranowski, Magdalena Bayer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś,
Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmiiiska, Maria Makowska,
Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta
Smolińska, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Edward Walczak, Michał Walewski, Emilia
Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
BRAK GŁOSU (1)
Urszula Wojciechowska
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Jastrzębski
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Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwała nr XLVl11/423/2018
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu
pn. ,,Podniesienie kompetencji kluczowych uczniów oraz rozwój indywidualnego
podejścia do ucznia, zwłaszcza ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi w szkołach
Powiatu Pruszkowskiego (LO im. T. Kościuszki w Pruszkowie, LO im. T. Zana
w Pruszkowie oraz w Zespole Szkół Ogólnokształcących i Sportowych w Pruszkowie)"
w ramach Działania 10.1 Kształcenie i rozwój dzieci i młodzieży Poddziałanie lO.l.l
Edukacja ogólna (w tym w szkołach zawodowych) Regionalnego Programu
Operacyjnego Województwa Mazowieckiego 2014-2020 została podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 20 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 13 i przeszła do punktu 14

ad. 14
Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że koląnym punktem porządku
jest: po@ęc/e uc;zwać' w spraw/e rozpaazenfa skargi /B.R-578/.7&' Projekt uchwały stanowi
załącznik nr 21 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła przewodniczącego Komiqi Rewizyjną
Tomasza Osińskiego o omówienie projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Osiński omówić projekt uchwały
i przedstawił uzasadnienie.

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska otworzyła dyskugę.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie
rozpatrzenia skargi/BR-578/18/.

Wyniki głosowania
ZA: 25, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: l

Wyniki imienny:
ZA (25)
Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś,
Magdalena Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska,
Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta
Smolińska, Mlirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Edward Walczak, Michał Walewski, Emilia
Wróblewska. Aurelia Zalewska. Zdzisława Zielińska
BRAK GŁOSU (1 )
Urszula Wojciechowska
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Jastrzębski

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwała nr XLVl11/424/2018
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi zostala podjęta. Uchwała
stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 14 i przeszła do punktu 15
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ad. 15

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
jest: podyęcże z/c/zHaO w spraw/e rożpa/czen/a skarg/ /B.R-579V/8/ Projekt uchwały stanowi
załącznik nr 23 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poprosiła przewodniczącego Komigi Rewizyjnej
Tomasza Osińskiego o omówienie projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji
i przedstawił uzasadnienie.

Rewizyjnej Tomasz Osiński omówić projekt uchwały

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska otworzyła dyskugę.
Przewodnicząca Rady Maria &lakowska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie
rozpatrzenia skargi/BR-579/18/.

Wyniki głosowania
ZA: 25, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: l

Wyniki imienny:
ZA (25)
Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer, Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław
Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksa'm Gołoś,
Magdalena Karpiniuk, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska,
Zbigniew Makowski, Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Monika Sawicka, Elżbieta
Smolińska. Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Edward Walczak, Michał Walewski, Emilia
Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
BRAK GŁOSU (1)
Urszula Wojciechowska
NIEOBECNI (1)
Grzegorz Jastrzębski

Przewodnicząca Rady Maria Makowska stwierdziła, że uchwała nr XLVl11/425/2018
Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozpatrzenia skargi została podjęta. Uchwała
stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 15 i przeszła do punktu 16

ad. 16

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinfomiowała, że kolejnym punktem porządku
less: in$ormclcja Nr 40/2018 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 25 1ipcct

20/8 rodu do 8 sferpn/a 20/.8 roku /B.R-574/78Z Informaclja stanowi załącznik
nr 25 do protokołu.

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska otworzyła dyskugę.
Przewodnicząca Rady Maria Makowska w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskusję.
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Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 16 i przeszła do punktu 17

ad. 17

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
są. interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświctdczenia radnych.

Starosta Maksym Gołoś podziękował radnym za pozytywne głosowanie nad uchwałą
zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletnią Prognozy Finansowej, która m.in. dotyczyła
zabezpieczenia środków na budowę pływalni przy ul. Gomulińskiego. Jak zaznaczył starosta

Maksym Gołoś, jednym z priorytetów obecnego Zarządu jest edukacja. Poinformował,
iż niezależnie od tego czy pływalnia powstanie to inne inwestycje w dziedzinie edukacji
nie zostaną pominięte. Ponadto starosta Maksym Gołoś poinformował, iż Zarząd stara się,
aby pozyskać środki na każdą inwestycję w Powiecie Pruszkowskim, niezależnie od tego
czy są to drogi czy inwestycje kubaturowe. Przez cztery lata miało miejsce wiele sytuacji, gdy

sięgano po środki zewnętrzne. Jeżeli budowa pływalni zakończy się sukcesem to w Powiecie

Pruszkowskim znajdzie się jeden z najnowocześniąszych obiektów tego typu w Polsce,
w którym będą odbywały się zawody, zgmpowania oraz zapewnione zostaną jak najbardziej

komfortowe warunki do nauki, rekreacji uczniów czy mieszkańców Powiatu - a wszystko
to przy dużym udziale środków zewnętrznych.

Radna Katarzyna Klimaszewska odczytała oświadczenie, w imieniu radnych klubu Prawa

i Sprawiedliwości, dotyczące zatrudnienia radnego Krzysztofa Rymuzy na stanowisku lekarza

naczelnego w Szpitalu Powiatowym w Pruszkowie. W związku z zaistniałą sytuacją radna
Katarzyna Klimaszewska poprosiła o zadanie pytań do radnego Krzysztofa Rymuzy oraz
dyrektora SPZZOZ w Pruszkowie Tomasza Sławatyńca.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, iż decyzję pozostawia osobom,
do których kierowane są pytania.

Radna Katarzyna Klimaszewska zapytała najakim stanowisku zatrudniony jest dziś radny
Krzysztof Rymuza w Szpitalu Powiatowym w Pruszkowie? Czy w strukturze organizacyjnej
jest zawarte powyższe stanowisko? Z jakiego dnia pochodzi struktura organizacŃna oraz czy
jest ona wprowadzona Zarządzeniem Dyrektora czy Starosty?

Dyrektor SPZZOZ w Pruszkowie Tomasz Sławatyniec odpowiedział, iż radny Krzysztof
Rymuza zatrudniony jest na stanowisku Pełnomocnika ds. Jakości i Kontroli Zarządczej,
które znajduje się w Regulaminie Organizacyjnym obowiązującym w SPZZOZ
w Pruszkowie, zatwierdzonym przez Radę Społecznąjesienią ubiegłego roku.

Radna Katarzyna Klimaszewska zapytała radnego Krzysztofa Rymuzę o uprawnienia
do wykonywania ftmkcji Pełnomocnika ds. Jakości i Kontroli Zarządczej? Jakie
to są kwalifikacje? Radna Katarzyna Klimaszewska poprosiła radnego Krzysztofa Rymuzę
o odpowiedź na pytanie: ,jakie są dwa ryzyka wpisane do kontroli zarządczel szpitala iw jaki
sposób te ryzyka będą monitorowane przez Panajako specjalistę?

Radny Krzysztof Rymuza odpowiedział, iż jego zdaniem mamy do czynienia z kampanią
wyborczą. Opinie radców prawnych starostwa, mówią o braku podstaw do negowania
działalności dyrektora SPZZOZ w tym zakresie. Ustawa o samorządzie powiatowym mówi
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jednoznacznie, że radny może być zatrudniony w jednostce organizacyjnej powiatu, jeśli
nie pełni funkdi kierownika lub zastępcy kierownika zakładu. Ponadto radny Krzystzof
Rymuza oświadczył, iż nigdy nie był ani dyrektorem ani zastępcą dyrektora SPZZOZ
w Pruszkowie. Pełniona obecnie funkcja jest zgodna z jego kwalifikacjami, który ma
ukończone Podyplomowe studia MBI w zakresie zarządzania w ochronie zdrowia,
zarządzania spółkami opieki zdrowotnej z dyplomem audytora wewnętrznego. Ponadto
poinformował, iż pozostałe pytania nie są godne tej Rady i nie udzieli
na nie odpowiedzi.

Radna Ewa Borodzicz zapytała czy Krzysztof Rymuza był lekarzem naczelnym w szpitalu
SPZZOZ w Pruszkowie w sierpniu tego roku?

Radny Krzysztof Rymuza odpowiedział, że w pierwszych dniach sierpnia umowa ze
szpitalem opiewała na stanowisko lekarza naczelnego, jednak nie jest to stanowisko
kierownicze ani związane ze stanowiskiem dyrektora. Radny Krzysztof Rymuza zaznaczył,
iż w szpitalu Kolejowym w Pruszkowie, także znajduje się stanowisko lekarza naczelnego.

Radna Magdalena Beyer zapytała o prace nad zmianą statutu, które na ostatniej komigi
Bezpieczeństwa Porządku Publicznego Administracji i Prawa zasygnalizować starosta
Maksym Gołoś. Do końca kadencji pozostało już tylko jedno posiedzenie przedmiotowo
komigi, a poprzednie prace nad statutem trwały dość długo, radna Magdalena Beyer
poprosiła o wyjaśnienie zaistniałej sytuacji. ,,Czego te zmiany mają dotyczyć? O jaką ustawę
chodzi? O jakie zmiany? Kiedy ja jako przewodnicząca będę mogła się zapoznać
z projektem zmian? Od kiedy wiemy, że te zmiany mają zostać uwzględnione w naszym
statucie?"a l

Starosta Maksym Gołoś poinformował, iż o szczegółach jakie zmiany są obligatorgne,
z mocy ustawy, opowie koordynator Zespołu Radców Prawnych Adam Bietlkowski. Każdy
radny, który od 4 lat pełni swoją funkcję zapoznał się ze statutem w obecnym kształcie.
Zmiany obligatoWjne, które musza być wprowadzone z mocy ustawy, będą obowiązywać
w nowej kadenqi mogą być okazją do tego, by radni lub grupa radnych przekazała pomysły
na racjonalizację pewnych procesów, które zostały już opisane. Nic nie stoi na przeszkodzie,
aby wprowadzić proponowane zmiany przy te] okazji.

Radna Magdalena Beyer zapytała od kiedy państwo w Starostwie mają wiedzę
o omawianych zmianach? Dlaczego ten temat ma zostać omawiany na ostatniej komigi?

Koordynator Zespołu Radców Prawnych Adam Bieńkowski poinformował, iż nastąpi
niewielka korekta obecnego statutu i będzie dotyczyła rozdziału dotyczącego komiqi, która
ma być obligatoryjna (zajmująca się petycjami skargami na wzór obecnej komisji rewizyjnej).
Wprowadzonych zostanie także kilka drobniejszych zmian takich jak długość kadencji i inne
zmiany, które wprowadza nowelizac:ja ustawy o samorządzie powiatowym. Wprowadzone
zmiany obowiązywać będą od nowel kadencji. Projektowana jest nowelizacja obecnego
statutu, a nie nowy statut.

Radna Magdalena Beyer zapytała od kiedy mamy wiedzę, że te zmiany należy wprowadzić
w statucie powiatu? Do kiedy mamy termin na wprowadzenie powyższych zmian? Kiedy
otrzyma projekt statutu? Na powyższe pytania radna Magdalena Beyer poprosiła
o odpowiedź na piśmie.

Radna Magdalena Beyer poprosiła o harmonogram koszenia i zamiatania dróg i chodników
powiatowych, a konkretnie ul. Solidamości w Parzniewie? Radna Magdalena Beyer
zapytała kiedy trawa we wskazanym miejscu zostanie skoszona?
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Członek Zarządu Mirosław Chmielewski odpowiedział, iż nie pamięta jak te zlecenia
są przekazywane wykonawcą, tymi kwestiami zajmują się pracownicy techniczni. Możliwe
jest przekazanie informacji na temat poszczególnych zleceń. W chwili obecnej nie posiada
infonnac:ji dotyczącej tego, który fragment ulicy ma zostać posprzątany.

Radna Magdalena Beyer zapytała czy burmistrz gminy Brwinów wystosował prośbę
do Powiatu Pruszkowskiego dotyczącą wykaszania i zamiatania dróg i chodników przy
drogach powiatowych? Jeśli tak to radna Magdalena Beyer poprosiła o udostępnienie tego
pisma

Członek Zarządu Mirosław Chmielewski odpowiedział, iż pamięta takie wystąpienie
z wiosny tego roku. Z ostatniego czasu nie pamięta takiego pisma, ale sprawdzi tę informację
i udzieli odpowiedzi pisemnej.

Radna Monika Sawicka podziękowała pracownikowi Starostwa panu Zdzisławowi Pakieła
oraz członkowi Zarządu Mirosławowi Chmielewskiemu, za ekspresowe zajęcie się
zgłoszeniem dotyczącym wykoszenia trawy, zasygnalizowanym przez radną Monikę
Sawicką.

Radna Magdalena Beyer zapytała dlaczego radny Tomasz Osiński po złożeniu rezygnacji
pełni nadal ftmkcję Przewodniczącego Komigi Rewizyjnd ?

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, iż radny Tomasz Osiński zgłosił
rezygnację z pełnienia ftmkcji przewodniczącego Komigi Rewizyjnej na sagi czerwcowej,
następnie decyzję swą wycofał pisemnie. Wszyscy Państwo radni otrzymali opinię prawną
Wjaśniającą całą sytuac:ję -- według, której radny Tomasz Osiński prawnie pozostaje
przewodniczącym przedmiotowej komigi.

Radna Elżbieta Smolińska poprosiła, aby jej wniosek był protokołowany w całości.
Radna Elżbieta Smolińska poinfom)owada, że od jakiegoś czasu toczone są dyskuqe na
temat osób dotkniętych autyzmem. Sprawa nie rusza dalej. Stowarzyszenie ubiega się
o nabycie nieruchomości w Pszczelinie. Tematy są omawiane szeroko. Na koniec kadencji
powinno się zamknąć ten ważny temat, ponieważ nie od dziś wiadomo, że w naszym
powiecie są takie osoby, które potrzebują pomocy i wsparcia. Stąd też od członków klubu
Platformy Obywatelskiej, którzy uczestniczyli w komisjach merytorycznych radna Elżbieta
Smolińska dowiedziała się, że problem stanowi uchwała Rady Powiatu, która nie przewiduje
możliwości zbywania nieruchomości bez przetargu na rzecz ftmdacji. Radna Elżbieta
Smoleńska poinformowała, iż w imieniu Klubu Platformy Obywatelskiej, składa wniosek
skierowany do Zarządu, aby na najbliższą sega przygotować projekt uchwały zmieniającej
zasady zbywania, nabywania i wydzierżawiania nieruchomości powiatowych w taki sposób,
aby umożliwić fundacją działającym non-profit zajmującym się osobami z autyzmem czy też
osobami niepełnosprawnymi nabywania nieruchomości bez przetargu. Radna Elżbieta
Smolińska uważa, że jest to na tyle ważna sprawa, aby została sfinalizowana na koniec
kadencji.

Starosta Maksym Gołoś poinfomlował, iż wnioskowana sprawa stanie się tematem jednego
z posiedzeń Zarządu. Ponadto starosta Maksym Gołoś poprosił o potwierdzenie czy klub
składa wniosek o to, aby ten WJątek dotyczył tylko osób z autyzmem. Czy ma ono dotyczyć
szerszego podejścia charytatywnej działalności, organizacji pożytku publicznego czy
konkretnie autyzmu u dorosłych?
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Radna Elżbieta Smolińska odpowiedziała, iż wniosek dotyczy autyzmu i osób dotkniętych
niepełnosprawnością głównie intelektualną. Powyższe tematy są Wlątkowo potrzebne, aby
się mmi zając.

Radny Artur Swiercz poinformował, iż temat iniąatywy uchwałodawczej został poruszony
i omówiony na Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. Dlaczego to klub Platformy
Obywatelskiej podejmuje takie, a nie inne wnioski? Radny Artur Swiercz zapytał sprzed ilu
lat jest ta uchwała? Co Platforma Obywatelska zrobiła przez tyle lat?

Radna Elżbieta Smolińska poinformowała, iż przewodnicząca klubu radnego Artura
S;wiercza, także pracowała wówczas w Starostwie i dokładnie wie jakie decyzje dotyczące
autyzmu podejmował Zarząd w ówczesnej kadencji.

Radny Artur Swiercz poinformował, iż n4lepszą odpowiedzią na działania jakie były
podejmowane kilka lat temu jest jego obecność w Radzie Powiatu osoby, która jest bardzo
blisko tej grupy społecznej i na własnej skórze przez swoje życie doświadczyła tego co Pani
Agnieszka Kuźmińska szefowa Klubu Dobro Wspólne zrobiła. Radny Artur Swiercz
dodał, iż jako Przewodniczący Komigi Zdrowia i Spraw Społecznych nie ma sobie
nic do zarzucenia, ponieważ została wykonana duża praca, jest jeszcze wiele do zrobienia,
jednak temat osób dorosłych ze spektrum autyzmu był szeroko omawiany i będzie w kolejnej
kadencji ,,problem nie znika lecz dopiero został poruszony globalnie"

O godz. 19:10 salę obrad opuściła radna Urszula Wojciechowska

Radna Magdalena Beyer zapytała dlaczego w poprzedniej kadencji Zarząd nie podpisywał
z Domem Pomocy Społecznej w Brwinowie umowy, aby ten dom mógł funkcjonować?
Dopiero po wygranych wyborach w obecnej kadencji umowa ta została podpisana, a dom
zaczął funkcjonować.

Radny Tomasz Osiński poprosił o informację dotyczącą zestawienia diet do wypełnienia
w składanych w oświadczeniach majątkowych na koniec kadencji.

Radny Stanisław Dymura zachęcił do Wlścia naprzeciw zagadnieniom dotyczącym
autyzmu (nie tylko tej fundacji lecz jeszcze pozostałym), przed końcem kadencji. Zapytał
dyrektora SPZZOZ w zakresie powstałej pracowni rehabilitacyjnej o jej funkcjonowanie lub
ewentualne zamknięcie? Poprosił o uaktualnienie informacji znajdujących się na stronie
internetowej Powiatu. Ponadto radny Stanisław Dymura zapytał o to na jakim etapie
znajdują się prace nad przebudową drogi Marii Dąbrowskią w Komorowie?

Członek Zarządu Mirosław Chmielewski odpowiedział, iż nad przebudową ulicy pracuje
projektant. Proces modemizac:ji wskazanej ulicy przedłuża się ze względu na wielokrotne
konsultacje społeczne. Pierwotny temlin -- listopad 2018 r. został przedłużony za zgodą
wszystkich zainteresowanych do lutego 2019 r. (termin wykonania projektu). Następnie
będzie znana wartość inwestorska przebudowy. Na dzień dzisiejszy koszty budowy są
szacowane

na ok. 8 mln zł. Przyszła Rada podejmie decyzję w powyższą sprawie.

Radna Magdalena Beyer poprosiła o protokołowanie w całości swoich wypowiedzi. Radna
Magdalena Beyer podziękowała członkowi Zarządu Mirosławowi Chmielewskiemu, za
otwarcie ofert na zadanie konserwacja nawierzchni dróg powiatowych nakładki
w gm. Brwinów we wsi Milęcin jezdnia drogi nr 4002W. Ponadto radna Magdalena Beyer
podziękowała Zarządowi oraz członkowi Zarządu Mirosławowi Chmielewskiemu
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za pozytywne odniesienie się do wniosku pani radnej, który dotyczył zainstalowania
migających świateł w Parzniewie przy ulicy Głównej (przy sklepie i przejściu dla pieszych).
Radna Magdalena Beyer poprosiła o sprawdzenie znaków drogowych postawionych przez
burmistrza Arkadiusza Kosińskiego, przy ul. Rzecznel w Parzniewie. Każde działanie na
rzecz poprawy bezpieczeństwa jest dobre, jednak ten jeden znak znajdujący się po prawej
stronie jadąc od Pruszkowa tuż przed mostkiem (rzeka Zimna Woda), zajmuje bardzo dużo
miejsca i utrudnia poruszanie się osobom poruszayącym się na wózkach inwalidzkich czy
mamie, wiozącel bliźniaki w wózku.

Członek Zarządu Mirosław Chmielewski odpowiedział, iż to pracownicy, którzy oglądają
miejsca wymagające ingerencji, powinni być adresatami podziękowań. Naprawa dróg
powiatowych odbywa się sukcesywnie w całym Powiecie. Ponadto członek Zarządu
Mirosław Chmielewski, poinformował, iż ul. Rzeczna nie jest w zarządzie Powiatu. Członek
Zarządu obiecał, iż we wskazane miąsce zostaną wysłani specjaliści, którzy zweryfikuje
wskazany obszar pod kątem ewentualnych niebezpieczeństw.

Radny Stanisław Dymura poprosił o odpowiedź na pytanie dotyczące pracowni
rehabilitacyjną znajdującą się przy ul. Drzymały.

Dyrektor SPZZOZ w Pruszkowie Tomasz Sławatyniec odpowiedział, iż pracownia
rehabilitacyjna funkcjonuje i będzie funkcjonowała bez zmian.

Radny Krzysztof Rymuza nawiązał do tematu osób z chorobami sprzężonymi,
poinformował, iż ta kadencja i ten Zarząd może się pochwalić osiągnięciami, których
nie udało się uzyskać w kadencjach poprzednich. Został przez Radę przyjęty Program
Pomocy Organizaąom zajmującym się osobami z autyzmem oraz z wadami sprzężonymi.
Zostały uruchomione duże inwestycje w tym zakresie, w tym roku powinien zostać
zakończony obiekt znajdujący się przy ul. 3 Maja 56 w Pruszkowie. W tym roku jest do
zamknięcia projekt budowy ośrodka na ul. Wapiennel. Został przygotowany projekt budowy
kompleksowego ośrodka dla osób niepełnosprawnych w tym dorosłych autystów w
Pszczelinie, iw tej sprawie Powiat zgłosił się do burmistrza gminy Brwinów o warunki
zabudowy. Powiat w obecnej kadenc:ji zrobił bardzo dużo dla osób niepełnosprawnych i chce
robić więcej. Radny Krzysztof Rymuza poprosił przewodniczącą Rady Powiatu
o odczytanie treści pisma stanowiącego odpowiedź na wniosek o wprowadzenie do porządku
obrad punktu dotyczącego zatrudnienia radnego Krzysztofa Rymuzy w Szpitalu Powiatowym.

Przewodnicząca Rady Powiatu Pruszkowskiego odczytała odpowiedź, jaka została
udzielona Przewodniczącemu Rady Społecznej SPZZOZ w Pruszkowie. Po dokonaniu
analizy oraz po zapoznaniu się z opinią radcy prawnego, nie znalazła podstaw do dalszego
procedowania sprawy.

Radna Agnieszka Kuźmińska podziękowała członkowi Zarządu Mirosławowi
Chmielewskiemu za szybką reakcję na zgłaszane wnioski, za postawę godną samorządowca --
załatwianie prostych ludzkich spraw.

Radna Elżbieta Smolińska poinformowała, iż zdziwiło ją wystąpienie radnego Artura
świercza, dla którego pracy w radzie i jako przewodniczącego komigi jest pełna uznania.
Radna Elżbieta Smolińska dodała, iż ją poprzednia wypowiedź nie atakowała pana
przewodniczącego komiqi. Nie kwestionowała dokonań obecnego zarządu. Wniesiona
została prośba o zmianę uchwały rady dotyczącej zasad gospodarowania nieruchomościami.
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Radna Magdalena Beyer zapytała, o ostatnie posiedzenie Rady Społecznej SPZZOZ,
podczas której padła informacja o likwidacji 22 łóżek w szpitalu powiatowym. Radna
Magdalena Beyer poprosiła o pisemną odpowiedź na zapytanie.

Radna Maria Cybulska zapytała o to czy Zarząd wystąpił do bumlistrza gminy Brwinów
o warunki zabudowy dla działek znajdujących się w Pszczelinie?

Członek Zarządu Mirosław Chmielewski odpowiedział, iż z punktu formalnego nie trzeba
przygotowywać uchwały. Przekazanie działki, które jest w kompetencjach Rady, może
nastąpić w sytuacji, w której nie ma innych zainteresowanych.

Radna Agnieszka Kuźmińska poinformowała, iż podjęta została uchwała o przeznaczeniu
w trybie sprzedaży pewnych działek w Pszczelinie. Czy stowarzyszenie Toto Amimo ubiega
się o te same działki? Jeśli tak, to należy pamiętać o tym, że Rada już podjęła uchwałę
dotyczącą powyższych działek.

Starosta Maksym Gołoś odpowiedział, iż problem jest traktowany bardzo poważnie. Jeżeli
działki miałyby być przekazywane z tzw. ,,wolnej ręki" uchwała z 2010 roku wima zostać
zmieniona. Jeżeli chodzi o kwestie planistyczne, teren nie jest objęty planem miąscowym,
Zarząd zwrócił się do burmistrza Brwinowa o wydanie warunków zabudowy, warunki
zabudowy nie zostały wydane. Powiat został poproszony o uzupełnienie braków, które nie
zostały jeszcze uzupełnione.

Zastępca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Radosław
Chechłacz poinformował, iż uchwała na oddanie pod użytkowanie wieczyste terenu
nie została wyłączona z obrotu. Ustawa o gospodarce dopuszcza taką możliwość, uchwała
rady w sprawie zasad także, jednak uchwała rady wyłącza możliwość bezprzetargowego
zbycia gdy jest zainteresowanie więcej niż jednego podmiotu.

Członek Zarządu Mirosław Chmielewski poinfomiował, iż fachowcy pracują nad
uzupełnieniem braków we wniosku. Następnie zostanie podjęta decyzja czy działki zostaną
przekazane podmiotom zainteresowanym czy Powiat jako właściciel zaprosi do współpracy
stowarzyszenia.

Radna Elżbieta Smolińska przypomniała, iż fundacja Toto Animo już 2013 roku ubiegała
się o wskazany teren. W 2013 r. radna Elżbieta Smolińska (ówczesny Starosta Pruszkowski)
podpisała pismo skierowane do Toto Animo, w którym fundacja została poinformowana
o możliwości zakupu działki bez przetargu, możliwości skorzystania z ulgi, bonifikaty
zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami, jak również o tym, że ftmdacja zgodnie
z prawem może ubiegać się o rozłożenie na raty należności. Radna Elżbieta Smolińska
zasugerowała, zastosowanie różnych kryteriów takich jak np. kto pierwszy ubiega się o daną
nieruchomość.

Radna Agnieszka Kuźmińska zapytała o warunki zabudowy, o które występują osoby
prywatne. Jeżeli budową ośrodka miałby się zająć Powiat, byłaby to inwestycja celu
publicznego. Najpierw trzeba podjąć decyzje, kto buduje a następnie wystąpić do burmistrza
z odpowiednim wnioskiem.

Radna Ewa Borodzicz odczytała pismo, które otrzymała od dyrektora SPZZOZ
w Pruszkowie Tomasza Sławatyńca dotyczące wypowiedzi radnej Ewy Borodzicz
na posiedzeniu Rady Społecznej SPZZOZ. Radna Ewa Borodzicz odczytała także swoją
odpowiedź na powyższe pismo.
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Radny Stanisław Dymura poprosił o zakończenie kwestii przyznania działek oraz tematu
ubiegających się o nie stowarzyszeń do końca kadencji.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, iż na wczorajszym posiedzeniu
komiqi Zdrowia i Spraw Społecznych padła deklaracja, że zwołane zostanie dodatkowe
posiedzenie komisji, które zajmie się powyższym zagadnieniem.

Radna Monika Sawicka odniosła się do wypowiedzi radnej Ewy Borodzicz. Radna Monika
Sawicka jest także zdziwiona sytuacją zatrudnienia na stanowisku kierowniczym radnego
Powiatu Pruszkowskiego, a także postawą dyrektora Tomasza Sławatyńca wobec radną Ewy
Borodzicz. Poprosiła o informac:je jak ta sytuacja wygląda jaką ftmkcję piastuje radny
Krzysztof Rymuza?

Radny Krzysztof Rymuza poinformował, iż pracownik omyłkowo umieścił jego zdjęcie
w złym miejscu na stronie internetowej (taka sytuacja trwała 2 dni). Radny Krzysztof
Rymuza został zatrudniony w szpitalu powiatowym zgodnie z kwaliHlkacjami, które posiada.

Radna Monika Sawicka uważa, że radna Ewa Borodzicz miała prawo zapytać i uzyskać
odpowiedź.

Radny Krzysztof Rymuza odpowiedział, iż nie uczestniczył w powyższej rozmowie

Dyrektor SPZZOZ w Pruszkowie Tomasz Sławatyniec Wjaśnił, że posiedzenie Rady
Społecznej było nagrywane i protokołowane. Ponadto poinformował, iż odpowiadał na
zadawane pytania. Dodał także, iż nie może pozwolić na zwracanie się do jego osoby
(dyrektora jednostki) w sposób obraźliwy. Zaproponował, aby odsłuchać nagrania
z posiedzenia rady społecznej .

Radna Elżbieta Smolińska zapytała o opcje budowy przez Powiat ośrodka. Co kule się pod
nazwą ,,kompleksu"? Jakie funkcje w tym kompleksie były przeznaczone dla autystów? Czy
były prowadzone rozmowy z ftmdacją Toto Animo, o tym czego potrzebują? Jest to pewna
forma rozwiązania problemu, tylko trzeba uściślić i określić formę prawną tego co miałoby
tam powstać. Nie zawsze mogą łączyć się różne jednostki w kompleksy, ze względu na
różnorodność schorzeń.

Starosta Maksym Gołoś poinformował, iż to co znajdzie się w kompleksie jest kwestią
otwartą. Wiele zależy od gminy. Jest to bardzo wczesny etap. Na chwilę obecną znane są
koncepcje dwóch fundacji. Dobrą okazją będzie komika Zdrowia i Spraw Społecznych, na
której warto byłoby omówić wspomniane koncepcje.

Radna Maria Cybulska zapytała, o zadanie burmistrza Brwinowa? Czy po uzupełnieniu
szczegółów raz jeszcze będzie składany wmosek?

Starosta Maksym Gołoś odpowiedział, iż obecnie należy porozumieć się z gminą w jakim
zajaesie Powiat może realizować zadanie.

Radna Agnieszka Kuźmińska zapytała o budynek znajdujący się przy ul. Ireny
w Pruszkowie?

Zastępca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Radosław
Chechłacz odpowiedział, że jest to własność powiatu otrzymana od wojewody
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do przeznaczenia na cel. Cel nie może zostać zrealizowany. Powstała koncepcja, aby
nieruchomość sprzedać, a środki przeznaczyć na inny cel -- na takie rozwiązanie nie zgodził
się Wojewoda.

Radna Zdzisława Zielińska powiedziała, iż podziwia rodziców ubiegających się o działki
znajdujące się w Pszczelinie. Poprosiła, aby radni podjęli decyzję do końca kadencji.
Zaproponowała, aby powstał ośrodek publiczny oraz niepubliczny.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 17 i przeszła do punktu 18

ad. 18
Przewodnicząca Rady Maria Makowska poinformowała, że kolejnym punktem porządku
są. komunikat Przewodniczącej Rad) Powiatu.

Przewodnicząca Rady Maria Makowska
- przypomniała, że następna sesja odbędzie się 25 września br. o godz. 1 7.00;

przypomniała o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych na dwa miesiące przed
upływem kadencji;
- zaprosiła na Narodowe czytanie Przedwiośnia Stefana Zeromskiego do Młodzieżowego
Domu Kultury;
- zaprosiła radnych do reprezentowania Starostwa w meczu koszykówki, podczas

Powiatowego Rozpoczęcia Roku Szkolnego;

- XIV Samorządową Pielgrzymkę do Sanktuarium Matki Bożej Prymasowskiej

Wspomożycielki w Rokitnie;
- przypomniała, że do 1 5 września br. można zgłaszać wnioski do budżetu na rok następny;

- poinformowała, iż w konkursie Mazowieckie Zdarzenia Muzealne -- Wierzba l miejsce w
kategorii Projektów Otwartych za Pruszkowski Tydzień z Niepodległą zdobyło Muzeum
Dulag 121;

- Poprosiła o nieudostępnianie prywatnych adresów mailowych radnych osobom trzecim,
które w świetle prawa stanowią dane osobowe.

Matki

Przewodnicząca Rady Maria Makowska zamknęła punkt 1 8 i przeszła do punktu 19

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Maria Makowska
o godzinie 20:35 zamknęła obrady XLVlll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.

ad 19

icząca
szkowskiego

ko+ska

Protokół sporządziła: Jas na ł,ęcka
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